

学術論文・総説

**Frequent somatic mutations of the telomerase reverse transcriptase promoter in ovarian clear cell carcinoma but not in other major types of gynaecological malignancy**

Wu RC, Ayhan A, Maeda D, Kim KR, Clarke BA, Shaw P, Chui MH, Rosen B, Shih IeM, Wang TL

Pathol 232(4): 473-81, 2014

**The pathogenesis of atypical proliferative Brenner tumor: an immunohistochemical and molecular genetic analysis**

Kuhn E, Ayhan A, Shih IeM, Seidman JD, Kurman RJ

Mod Pathol 27(2): 231-7, 2014

**Molecular characterization of undifferentiated carcinoma associated with endometrioid carcinoma**

Kuhn E, Ayhan A, Bahadirli-Talbott A, Zhao C, Shih IeM

Am J Surg Pathol 38(5): 660-5, 2014

**A novel somatic FGFR3 mutation in primary lung cancer**

Shinmura K, Kato H, Matsuura S, Inoue Y, Igarashi H, Nagura K, Nakamura S, Maruyama K, Tajima M, Funai K, Ogawa H, Tanahashi M, Niwa H, Sugimura H

Oncol Rep 31(3): 1219-24, 2014

**RSPO fusion transcripts in colorectal cancer in Japanese population**

Shinmura K, Kahyo T, Kato H, Igarashi H, Matsuura S, Nakamura S, Kurachi K, Nakamura T, Ogawa H, Funai K, Tanahashi M, Niwa H, Sugimura H

Mol Biol Rep 41(8): 5375-84, 2014

**CLCA2 as a novel immunohistochemical marker for differential diagnosis of squamous cell carcinoma from adenocarcinoma of the lung**

Shinmura K, Igarashi H, Kato H, Kawanishi Y, Inoue Y, Nakamura S, Ogawa H, Yamashita T, Kawase A, Funai K, Sugimura H

Dis Markers 2014: 619273, 2014

学会発表

**横隔膜原発滑膜肉腫の1例**

大場加央里、池谷知也、外崎友美、木村由紀、古田政敏、山田哲司、小川博、高橋青志郎  
第28回 関東臨床細胞学会 学術集会 2014.9 静岡

**術中穿刺吸引細胞診で経験した肺リンパ上皮腫様癌の一例**

古田政敏、池谷知也、外崎友美、木村由紀、大場加央里、山田哲司、小川博、高橋青志郎  
第53回日本臨床細胞学会秋期大会 2014.11 山口